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Uitnodiging voor de jaarlijkse ledenvergadering. 

Datum:    29 september  2023 
Tijd:      20.15 u – ca. 22.00 u 

Plaats:  Ontmoetingscentrum Doornenburg 

 

 

Hallo koorleden, 

 

Na een echte Nederlandse “kwakkel” zomer is het seizoen alweer in volle gang en zijn we op 

weg naar het volgende Jekadee concert. Het moet een gezellige muzikale happening worden, 

met een kwinkslag naar het songfestival én tegelijk een feestje voor ons 55 jarig jubileum. 

Reden genoeg om de vrijdagavond vrij te houden voor de repetitie, want 22 en 23 maart is zo 

weer hier! We willen graag dat alle koorleden die meezingen met het concert ook zoveel 

mogelijk op de repetitie komen. Alleen dan wordt het zingen een eenheid. 

 

We zullen op de ledenvergadering weer de dagelijkse gang van zaken bespreken, maar ook 

praten over kerst en allerlei zaken die wij en jullie belangrijk vinden.  

De ledenvergadering is de ideale plek om je mening en jouw wensen ten aanzien van het koor 

te laten horen. 

Van harte uitgenodigd om op 29 september aanwezig te zijn in het ontmoetingscentrum. 

Samen moeten we bepalen hoe we in de toekomst verder gaan met het koor en hoe we de 

sterke kanten van het Jekadee kunnen laten horen en zien. 

 

Vriendelijke groet,   

Het bestuur 

 
 
De agenda: 

1. Opening. 

2. Verslag vorige ledenvergadering 11-11-2022     zie bijlage 1. 

3. Ingekomen/uitgegane post.       zie bijlage 2. 

4. Verslag penningmeester; goedkeuring begroting.    zie bijlage 4 en 5. 

5. Verslag kascontrole commissies en herbenoeming commissie. 

6. Concert 2024. 

7. Jaarplanning.                                                         zie bijlage 3. 

8. Verslagen van de diverse groepen:- Aktiegroep, - MOV-groep. 

9. Mededelingen van het bestuur. 

10. Bestuursverkiezing: Aftredend en herkiesbaar zijn Irma en Willy. 

Eventuele tegenkandidaten kunnen zich tot een uur voor aanvang van de 

ledenvergadering melden bij het bestuur. Gelet op art. 10.4 van de statuten kunnen 

kandidaten zich melden mits men een voordracht heeft van tenminste 1/10e gedeelte van 

het aantal gewone leden. 

11. Rondvraag. 

12. Sluiting. 

  



BIJLAGE 1: 

 Verslag Jaarlijkse ledenvergadering. 

Secretariaat: Irma Weijsenfeld 

Mulderswei 45 

6686DR Doornenburg 

0481-424559 

info@jekadee.nl 

NOTULEN LEDENVERGADERING KOOR JEKADEE 

DATUM: 11 november 2022 IN HET ONTMOETINGSCENTRUM 

AANWEZIG: 37 Leden inclusief Bestuur en Esther digitaal (begin en aan het eind) 

          (Notulist Martine Strijbos) 

 

 

1. Opening.  

De voorzitter, Esther heet iedereen van harte welkom. Willy, vice voorzitter neemt de rest van 

de vergadering weer op zich.   

 

2. Verslag vorige ledenvergadering 15-10-2021 en extra ledenvergadering 25-3-2022. 

Geen op of aanmerkingen van de verschillende bijeenkomsten.  

 

3. Ingekomen/uitgegane post.     

Geen op of aanmerkingen.   

 

4. Verslag penningmeester; goedkeuring begroting.  

Er zijn geen vragen en of opmerkingen over het financieel jaarverslag.  

De opmerking vanuit het bestuur is dat er een prijsverhoging per consumptie van de bar met  

€ 0,25. Deze gaat in per 1 december 2022.  

Esther Overkleeft en Desiree Visser hebben de kas gecontroleerd. Ze waren blij en tevreden 

over de kas en de controle heeft hun goedkeuring gekregen. Dit hebben zij schriftelijk laten 

weten. Henriette neemt de taak van Esther O. over.  

 

5. Ramen zemen schuttersgebouw.   

Het ramen zemen levert toch iedere keer problemen op en de groep die dit doet wordt steeds 

kleiner. Er zijn koorleden nodig om dit te doen. Het geld wat het oplevert is prettig voor de kas 

van het koor. De koor leden worden gevraagd wat zij vinden van het ramen zemen. We zemen 

4 keer per jaar op een zaterdag ochtend voor 300 euro per jaar. Met 7 personen is het 1,5 uur 

werk. Tip, vertel dat het geld oplevert voor het koor, aan de nieuwe leden. Het moet voor de 

Doornenburgs kermis en voor de Pinksteren.  

Door de leden worden ideeën geopperd; 

- Voorstel is om het op toerbeurt te doen.  

- Groepsapp en met elkaar bepalen wanneer het gedaan wordt. 

Bestuur gaat inventariseren er is voldoende animo om door te gaan met dit initiatief.  

 

6. Kerst 2022.  

Kerst met het koor is op 23 december 19.30 uur begint de uitvoering. Exacte tijden volgen 

nog. Jekadee organiseert, harmonie en mixed moves doen met ons mee. We treden om 

beurten in blokken op. Het is voor jong en oud, interactief en een sing along. We houden ook 

een kahoot kwis (digitale kwis) we kunnen ongeveer 250-300 mensen ontvangen, in het 

schuttersgebouw. Cor Kregting, de man van Henny is onze presentator voor de avond. 

Generale is op woensdag 21 december rond 19.30 uur.  

De liedjes worden opgenoemd, maar komen later, met het programma, ook nog via de mail; 

Vanaf 18 december kan er worden opgebouwd. Daarvoor wordt hulp gezocht. 



De vragenlijst graag invullen, die staat in de app! 

De opbrengsten van de kerststerren zijn voor het goede doel, is het KWF, helaas is deze ziekte 

ook onder de koorleden. Daarvoor worden ook kerststerren gehaakt door een aantal leden.  

Op de 23ste ruimen we dezelfde avond nog op, wat niet lukt, moet de 24ste.  

De kleding; donkere broek en donkere schoenen met een kersttrui of een trui versierd met 

kerstversiersels.  

Reclame voor het concert gaan we maken, het komt op facebook en insta en het staat al in de 

krant. Er komt een flyer. Complimenten voor de organisatie.  

Als iemand nog tips heeft voor de versieringen dan graag, kerststerren is het thema.  

2 jaar geleden hebben we subsidie gekregen van Lingewaard doet, daardoor kunnen we het 

concert organiseren.  

 

7. Jaarplanning.    

We hebben dit jaar de volgende dingen op de planning staan; 

- 25 november repetitie niet in de kerk, maar in het OC.  

- 2 december sinterklaas avond, na de repetitie start repetitie 20.00 uur 

- 23 december kerststerren 

- Voorjaar 2023 workshop?? 

- 4 mei dodenherdenking 

- 1 september eerste repetitie nieuwe seizoen 

- 2 november Allerzielen 

Mogelijk gaan we ook weer; 

- Rivierjutten 

- Gluren bij de buren 

- Zingen in het fort: We zijn gevraagd om afgelopen september te  komen zingen in het fort; 

hebben we niet gedaan, was te kort dag. Mogelijk worden voor voorjaar 2023 opnieuw 

gevraagd. 

In 2024 bestaan we 55 jaar in het voorjaar willen we dan een concert geven. Op 25 november 

is er een brainstormsessie gepland met een aantal leden.  

 

-Rico en Hilde nodigen ons uit om weer als afsluiting van het seizoen bij hen in de tuin een 

borrel te doen. 

 

8. Verslagen van de diverse groepen:  

- Aktiegroep: 

De actiegroep geeft aan dat we sint vieren en mogelijk komt er volgend jaar een feest ?. De 

groep bestaat nu uit Rita, Helga en Esther W. Hier kunnen nieuwe leden bij.  

 

- MOV-groep:   

Sponsorloop basisschool Doornenburg: 
Hierbij dachten we mee in organisatie en doel van de sponsorgelden. 
Afgelopen jaar heeft de school er voor gekozen de organisatie volledig zelf te doen en mogelijk zal dit 
ook zo blijven. 
 
Rommelmarkt: 
Na 2 jaar konden we eindelijk weer starten met de organisatie hiervan.  
Anders dan in het verleden hebben we besloten de spullen niet op te halen maar in te laten leveren 
bij het Schuttersgebouw. Alleen voor meubels kon men een antwoordstrook inleveren voor het laten 
ophalen hiervan. (hierover was dan vooraf contact en bij twijfel werden de meubels bekeken) 
Ondanks onze zorgen over deze aangepaste manier van verzamelen van spullen heeft dit erg goed 
uitgepakt.  
Voordeel: 

• Iets minder spullen maar mooier 



• Minder meubels maar goede, complete meubels  

• Minder sjouwwerk doordat mensen het zelf op de plaats zetten 
Er is prima verkocht, bruto opbrengst €6742, dit is slechts €550,- minder dan in ons absolute TOP-jaar 
2019. Nu al is duidelijk dat de netto opbrengst nog dichter bij 2019 ligt omdat we voor afvoer met de 
container € 400,- minder kosten hebben gehad. 
Kortom het was wat dat betreft een prima jaar maar ook de sfeer was fijn, veel hulp van vrijwilligers 
en ook het opruimen verliep als vanouds prima!! 
Henk de Weerd van Stichting “Kind op de Been” was zondag aanwezig en heel blij verrast met het 
resultaat maar ook met het enthousiasme van alle vrijwilligers. 
Alle vrijwilligers nogmaals heel erg bedankt en hopelijk mogen we volgend jaar weer een beroep op 
jullie doen!! 
 

9. Mededelingen van het bestuur. 

- Evaluatie bevrijdingsconcert en financiële uitleg. 

Helaas een tekort van 616 euro. Het verzoek is gedaan aan de provincie of ze het gat willen 

dichten. Door de coronaperikelen hebben we moeten schuiven met de inkomsten. Extra kosten 

zijn er gemaakt door de verschuivingen van het concert. We delen de negatieve kosten met de 

historische kring.  

Vanuit de leden komt de opmerking dat we misschien niet meer 3 keer achter elkaar een 

concert moeten geven. Het bestuur geeft aan dat dat niet de intentie is.   

- ANBI status. 

De ANBI-status is door de belastingdienst niet toegekend. Een koor wordt gezien als een 

instelling die niet genoeg naar buiten treedt; de repetities worden beschouwd als een activiteit 

in eigen belang en niet voor de buitenwereld.  

We willen nu wel de status van SBBI-aanvragen (sociaal belang behartigende instelling. Dit 

kan als het koor op de eerste plaats de individuele belangen van uw leden of een kleine 

doelgroep behartigt, maar ook een maatschappelijke waarde heeft.  

Wordt vervolgd. 

- Vergoeding voor avondwake, uitvaart, huwelijk. 

Er zijn wat vragen gekomen over de kosten als wij een uitvaart zingen. 

Voor de zang is geen vergoeding nodig, maar we willen wel de kosten van Jarno vergoed 

hebben. Het tarief hebben wij vastgesteld op minimaal € 150. 

- AVG (Algemene verordening gegevensbescherming). 

Ieder jaar zullen wij hier kort op terug komen. 

Als er een nieuw koorlid komt, vragen we een aantal persoonlijke zaken. 

Deze gegevens worden puur intern gebruikt voor communicatie. 

Als een koorlid opzegt, dan worden de gegevens uit de actuele database verwijderd en die 

gegevens zullen niet meer gebruikt worden. 

Ieder koorlid tekent ervoor dat hij of zij er geen bezwaar tegen heeft dat er foto’s en 

filmopnames worden gemaakt en dat dit gepubliceerd kan worden in de publieke media. 

We hebben ook nog nagezocht of namen in verslagen mogen staan. Dit was een vraag van 

vorig jaar. Dit is geen bezwaar; een naam noemen heeft volgens de AVG geen invloed op de 

privacy van iemand.  

- Sponsor kliks.  

Inmiddels hebben we € 183,95 bij elkaar gespaard, het enige wat je moet doen is via de site 

van Jekadee aan klikken op het icoontje en dan kun je bij betreffende winkel gaan bestellen. 

Je kunt ook de app downloaden, zodat je niet vergeet om via sponsor kliks te bestellen. Weinig 

moeite, maar levert weer extra op voor de pot! 

Onlangs is de takenlijst van het bestuur gemaild: 

Desiree wil zich terugtrekken voor haar taak als PR/reclame en facebook. Als iemand dit wil 

overnemen mag die zich melden. Desiree, bedankt voor de acties de afgelopen jaren 

- De corvee lijst.  

Er komt een nieuwe corveelijst. Wim heeft zichzelf niet op de lijst zien staan.   



- Ledenlijst;. Sinds de laatste ledenvergadering hebben 4 koorleden hun lidmaatschap 

opgezegd. Dit zijn: Maaike van Driel, Tonny Niels, Maria Niels en Lisette Aleven. 

En ook hebben we afscheid moeten nemen van Ans van de Veen; zij wilde niet stoppen maar 

haar ziekte besliste anders. 

We hebben ook sinds eind vorig seizoen een nieuwe gitarist: Wim van Marwijk  en 5 nieuwe 

zangers Dit zijn: Resi, Maria, Willeke, Margot en Wies. 

- Absentieverslag. 

Je dient je aftemelden bij koorlid Astrid als je niet komt op een repetitie. Als je er niet bent 

betaal je € 0,10 en als je je niet afmeld dan kost het € 0,25 voor het MOV, het goede doel. 

Degene die het meest aanwezig is krijgt de prijs voor het meest aanwezige koorlid.  

- Zieke. 

Annelies is al lang lid van het koor, heeft een hersentumor en deze ziekte is de reden dat ze 

niet zo aanwezig is. Het koor is wel belangrijk voor Annelies. Tijdelijk verblijft ze in de Lingehof 

in Bemmel. Brigitte en Esther zijn op bezoek geweest. Het is mogelijk dat je een kaart stuurt 

dat vindt ze erg fijn.  

- Repetitie bezoek. 

Het bestuur wil nogmaals benadrukken dat de repetities er zijn om te komen 

Repeteren en wij hopen dat iedereen daar weer gretig gebruik van zal gaan maken.  

Zoals Robin bij de workshop al zei: zingen doe je niet effe tussendoor, elke noot, elke toon 

heeft energie nodig om die te laten klinken. 

Voor de kerst moet er nog heel wat gebeuren, dus kom vooral op de repetitie, dan kunnen we 

samen die energie in dat concert stoppen. We hebben ongeveer nog 6 weken om te oefenen! 

- Klapper. 

Iedereen is zelfverantwoordelijk voor zijn of haar klapper, maar toch willen wij graag een 

eenheid in het beheer zien. Een tijd geleden hebben jullie van Esther een lijst met liedjes voor 

dit seizoen gemaild gekregen. Wij willen nogmaals vragen om al deze liedjes in de blauwe 

klapper te doen en de andere te verwijderen. Dan heb je het hele Jekadee repertoire voor dit 

seizoen in een klapper en de map is veel dunner.  

Tot na het kerstconcert zullen hier geen liedjes meer bijkomen. De liedjes die vrijkomen kun je 

dan in de dunne zwarte klapper opbergen of thuis ergens anders; wat je wilt. 

Als je een lied niet hebt, geef dat dan even door aan Desiree, dan kan zij zorgen dat het in 

orde komt. 

Desiree zorgt voor het aanleveren van de nieuwe liedjes. Als er een nieuw lied komt, ligt dat 

een week op de orgelbank bij de klapperkisten en het wordt op de app gezet. Ben je er die 

week niet, dan weet je dat er een nieuw lied is en kun je de volgende keer aan Desiree een 

kopie vragen of pak een kopie uit de dikke ordner bij de klapperkisten.  

Zorg ervoor dat je alles hebt voor de repetitie en niet tijdens de repetitie! 

- Onduidelijkheden op de repetitie. 

Als je tijdens een repetitie iets onduidelijk is, trek dan de aandacht van Jarno en vraag het dan 

meteen. Dat werkt het best. Daarnaast is er nog “het schriftje” wat op de piano ligt. Als je 

minder dringende vragen of opmerkingen hebt over het koor, over de repetitie, over liedjes, 

schrijf het dan op, dan pakt het bestuur dit op en krijg je later een antwoord. Je kunt 

natuurlijk ook een bestuurslid in de kraag pakken en daar je verhaal doen. 

- Bedankjes. 

Het bestuur wil graag al de koorleden bedanken die naast het zingen ook nog allerlei taken 

verrichten.  

Het jutten en de ramen zemen is al voorbijgekomen, dank aan deze vrijwilligers, maar neem 

bijvoorbeeld Hans, die het bevoorraden van de bar doet. En de vrijwilligers die het 

schoonmaken van de toiletten en de MFR doen. Astrid, die elke week de absentie bijhoudt en 

Rita die de was altijd doet. Er zijn een aantal koorleden, vooral bij het combo, die elke week de 

instrumenten moeten klaarzetten en ook weer opruimen; mensen die de banken klaarzetten 

en weer opruimen. Diana en Desiree die de Social Media op zich nemen.  

Desiree die zorgt voor de klapper en steeds weer de nieuwe inhoud paraat heeft. 

En zo vast nog meer dingen; en dat werk wordt door het bestuur zeer gewaardeerd. We 



bedanken dan ook alle mensen die op welke manier dan ook hier een bijdrage aan leveren. 

 

10. Jubilarissen. 

Een jubilaris: Herman 12,5 jaar. Herman ontvangt bloemen en een glazen schaaltje met wat 

lekkers voor deze muzikale jaren.  

NB: Foutje van het bestuur: Desiree was ook 12,5 jaar lid en zij is de vrijdag na de 

vergadering op de repetitie gehuldigd. Ook voor haar bloemen en dezelfde attentie met lekkere 

bonbons. 

 

11. Bestuursverkiezing. 

Zoals op de agenda staat, zouden nieuwe kandidaten voor het bestuur zich voor deze 

vergadering hebben moeten melden. Dit is niet gebeurd, dus hoeven we dit jaar niet te 

stemmen over wie er bestuurslid wordt. 

Volgens het rooster van aftreden zijn Esther en Willy aftredend, maar zijn hebben zich weer 

beschikbaar gesteld voor een nieuwe periode. 

En we hebben Herman bereid gevonden om het bestuur weer uit te breiden tot 7 personen. 

Herman is zojuist gehuldigd en weet dus al 12,5 jaar hoe het er bij het koor aan toe gaat. 

Welkom Herman en we hopen dat je jouw bestuurstaak enthousiast kunt gaan uitvoeren. 

 

12. Rondvraag.  

Geert, geluid in de MFR. Wordt hier nog wat aan gedaan? Het onderwerp is vaak besproken. 

Gezien de ontwikkelingen van de parochie, dat we uit de kerk moesten vertrekken is het niet 

meer gedaan. De kosten zijn 3 a 4 honderd euro. Op dit moment lijkt het erop of we nog even 

mogen blijven. Vandaag was er parochieoverleg en daar is gezegd dat er gezocht moet worden 

naar nieuwe kopers van de kerk. Bestuur kijkt of er een oplossing is.  

 

Henriette, de vocal training was echt superfijn! Graag vaker. In het bestuur is dit ook 

besproken en we willen eigenlijk 1 a 2 keer per jaar een workshop te organiseren. Aangegeven 

wordt dat het fijn was dat Jarno er ook bij was. 

 

Rico, is coach en wil best een keer een workshop geven over zaken die te maken hebben met 

zenuwen, perfectionisme, focus, etc. Kan individueel of in groepsverband.  

 

De kopieermachine van het koor is vervangen door een machine die we mogen lenen van Rico. 

Daar zijn we erg blij mee.  

 

Hilde, bedankt de leden voor het warme welkom als nieuwe leden. Blij om lid te zijn geworden.  

 

Esther O. Historische kring avond met de verhalen was echt supermooi! Maar Annemiek geeft 

aan dat dat de laatste avond was.  

 

Manon. Bij het repeteren in het OC kunnen we dan wat beter opgesteld gaan staan zodat we 

niet zo op een kluitje staan. Bestuur neemt deze opmerking mee.    

 

Willy, de 25ste is er een film en een andere vereniging in het OC. Dus mogelijk is het vol in het 

gebouw.  

 

13. Sluiting. 

Esther bedankt de leden voor de vergadering en tot gauw. 

  



BIJLAGE 2 INGEKOMEN- EN UITGEGANE POST 03-10-22 TOT EN MET 29-08-2023 

Ingekomen:   

• Verslag van overleg Allerzielen viering d.d. 5-10-2022.  

• Inventarislijst Jekadee. 

• Werkgroep Kerst: draaiboek en begroting d.d. 12-10-2022. 

• Aandachtpunten koorworkshop d.d. 14-10-2022. 

• Mail van Gluren bij de buren: info over aanmelden huiskamer festival d.d.5-2-2023. 

• Lidmaatschap formulier van Resi Elbers, Maria Damen en Willeke Goris. 

• Mailing mbt de Allerzielen viering d.d.2-11-2022. 

• Mail met uitnodiging om bij Huissen bij kaarslicht te komen zingen d.d. 10-12-2022 en 

telefonisch verzoek om op de kerstmarkt in Bemmel te komen zingen d.d. 11-12-2022. Beide 

data kan Jarno niet aanwezig zijn. 

• Mail van Stichting Leefbaar Doornenburg met de vraag voor medewerking aan brief: welkom 

in Doornenburg. 

• Inschrijfformulier Jekadee van Margot Reijmers. 

• Mail van parochie bestuur Maria Magdalena ivm energie kosten verbruik kerk Doornenburg. 

• Mailing mbt opzegging contract bij Mihos en overgang naar Speedy systems.  

• Mailing met Henk Verwaaijen ivm gas meter stand en gordijnen in de MFR. 

• Nieuw mailadres van Esther Overkleeft 

• Draaiboek Kerststerren d.d. 23-12-2002. 

• Wijziging KVK ivm inschrijving Herman de Vries. 

• Mail SWL ivm gemeentelijke subsidie regeling tegemoetkoming energiekosten. 

• Mailing met Theo Peters en Henk Verwaaijen Parochie Maria Magdalena ivm afstemming gas 

verbruik tijdens de repetitie van Jekadee. 

• Notulen overleg parochie Maria Magdalena, loc. Doornenburg en koor Jekadee d.d.9-1-2023. 

• KVK: UBO opgave is verwerkt. 

• Vraag van Robert Braam voor deelname Betuws Bevrijdingsfestival d.d. 2-4-2023. Afgezegd 

omdat Jarno niet kan. 

• Lingewaard Doet: bedankt voor het inleveren van de financiële verantwoording Kerst 2022. En 

goedkeuring van het verslag. 

• Rabobank: reminder online inspiratieavond verenging ondersteuning d.d. 7-2-2023. 

• Evaluatie en financiële verantwoording Kerst 2022. 

• TOP Bemmel: informatie over aanmelding uit in Bemmel Markt d.d. 2-9-2023. 

• Vraag van Annemarie Buurman of Jekadee op 19-2-2023 tijdens de carnavalsviering kunnen 

zingen. Afgezegd omdat Jarno niet kan. 

• Mailing met Hilde ivm loting kantoor artikelen. Helaas uitgeloot voor de geldkistjes. 

• Parochie bestuur Maria Magdalena: bevestiging reservering kerkgebouw 22 en 23 maart 2024 

en tevens 7-10 dagen vooraf deze data. 

• Aanmeldingsformulier nieuw lid: Esther Ceelen. 

• Adres wijziging Petra Milder. 

• Mail sociale kaart Nederland: controle van gegevens over koor Jekadee. 

• Mail van Clink: informatie over cultuur in Lingewaard en aanmelding voor Max vitaal.  

• Afmelding lidmaatschap: Margot Reijmers. 

• Verslag concert 2024 d.d. 7-2-2023. 

• Gemeente Lingewaard: mail over meedoen regeling voor 18 plussers. Aanmelding voor 

verenigingen. 

• Uitnodiging van Clink voor cultuur café op d.d. 27-3-2023. 



• Mailing gemeente Lingewaard ivm evenementen 2024. Aanmelden najaar 2023. 

• Mailing provincie Gelderland ivm subsidie bevrijdingsconcert. 

• Mailing met Henk Verwaaijen ivm verwarming in de MFR. 

• Telefoon met de vraag over deelname This is Holland: afgewezen ivm hoge kosten. 

• Gemeente Lingewaard: aanmelding rivierjutters en melding dat we uitgeloot zijn. 

• Mailing met Speedy Networks ivm overname website Jekadee. 

• Herinnering Clink ivm aanmelden MaxVitaal.  

• Mailing met Henk, Mieke, Geert en Gerard ivm Dodenherdenking 2023. 

• Mail Ontmoetingscentrum ivm nieuwe beheerder per 1-4-2023. 

• Mail St Sebastianus ivm deelname kersenfeest Gendt d.d. 25-6-2023. 

• Mail Rabobank ivm formulieren mbt KVK/UBO. 

• Rouwkaart Piet Peters. 

• Vriendenloterij info over deelname als club. 

• WijkConnect info over zichtbaar in de wijk. 

• Mail ivm uitnodiging voor deelname Gluren bij de buren d.d. 2-7-2023 in Huissen. 

• Verslag jubileum concert werkgroep d.d. 5-4-2023. 

• Uitnodiging St. Sebastianus voor deelname optreden kersenfeest in Gendt d.d. 25-6-2023. 

• Mail van Schutterij Doornenburg dat we een optie hebben voor concerten maart 2024. 

• Stichting Clink: informatie over de website cultuurinlingewaard.nl. 

• Verslag overleg Harmonie en Jekadee ivm Passion 2025 d.d. 30-05-2023. 

• Evaluatieverslag 4 mei viering 2023 d.d. 6-6-2023. 

• Mail van Myrjam Brom (deze wel of niet vermelden bij de post??) 

• Mail van Silke Stoffels met de vraag om lid te worden van Jekadee. 

• Mailing mbt Allerzielenviering d.d. 2-11-2023. 

• Brainstormoverleg concert d.d.9-6-2023. 

• Vraag van familie Ortsen om lied in te zingen, dit gedaan en verzonden. 

• Bericht van Ontmoetingscentrum dat zaal 2 voor de ledenvergadering op 29-9-23 is 

gereserveerd.  

• Inschrijfformulier koorlid Silke Stoffels. 

• Rouwkaart van Theo Ortsen. 

• Mailing mbt optreden fort Pannerden 10-9-2023. 

• Rabo Club Support mail mbt stemperiode. 

• Mail parochiebestuur Maria Magdalena en Harry Drost mbt evt. verkoop van het kerkgebouw. 

• Verslag overleg Allerzielen d.d.1-9-2023. 

• Vraag of we 17-12-2023 buiten op het kasteel willen zingen; aangegeven dat niet mogelijk is. 

• Gemeente Lingewaard: uitnodiging netwerkbijeenkomst evenementen d.d. 13-11-2023. 

 

             Uitgegaan: 

• Mail naar de koorleden ivm informatie over Sint 2-12-2022. 

• Uitnodiging ledenvergadering voor alle leden, d.d. 11-11-2022. 

• Mail naar de koorleden met daarin de corveelijst en taakverdeling bestuur. 

• Kaart aan Annelies. 

• Enquête aan de koorleden ivm ramen zemen schuttersgebouw. 

• Mail naar parochiebestuur ivm energiekosten kerk en opnemen gasmeterstand. 

• Kaart Hannie en Tom Mom ivm 40 jarig huwelijk. 

• Aan alle koorleden: verslag ledenvergadering d.d. 11-11-2022, overzicht takenlijst 

bestuursleden, corveelijst en ramen zemen lijst.  



• Visite kaartjes Jekadee aan Bud Joosten ivm Welkom in Doornenburg. 

• Mail aan parochie bestuur Maria Magdalena met de vraag om het kerkgebouw te reserveren 

voor 22 en 23 maart 2024. En 7-10 dagen vooraf deze data ivm opbouw en inrichten van het 

gebouw ivm 55 jarig bestaan Jekadee. 

• Beterschap kaart aan: Anja en Margot.  

• Kaart aan Petra Milder ivm verhuizing. 

• Aan de Doornenburger gemeld dat jubileum concert 22 en 23 maart 2024 gaat plaats vinden. 

Zodat dit op de evenementen kalender wordt geplaatst. 

• Bericht aan de koorleden ivm concert 2024 en jaarplanning. 

• Mail naar Henk Verwaaijen ivm aanleggen stopcontact MFR. 

• Kaart aan Sjaak en Annelies Hendriks ivm 40 jarig huwelijksfeest. 

• Condoleancekaart aan Hannie Mom en familie. 

• Felicitatiekaart aan Sjaak en Brigitte Witjes ivm 40 jarig huwelijksfeest. 

• Mail naar St. Sebastianus dat we niet mee doen bij optreden tijdens het kersenfeest. 

• Condoleancekaart aan familie Eugene Ceulemans. 

• Henk, Mieke en Geert gemaild ivm reservering van het kerkgebouw tijdens jubileum 

concerten maart 2024. 

• Mail naar Schutterij Doornenburg, met de vraag om mail van 10-2-2023 te beantwoorden ivm 

vraag optie reserveren schuttersgebouw. 

• Sterkte kaart aan Gert Huting. 

• Condoleance kaart aan familie Jan Buurman. 

• Bericht van het bestuur seizoen 2022-2023 deel 2. 

• Kaart aan Gerda en Geert van Bon ivm 50 jarig huwelijksfeest. 

• Dankbetuiging in het Gemeente Nieuws ivm overlijden Gert Huting. 

• Condoleance kaart aan fam. Gert Huting. 

• Inschrijving Rabo Club Support. 

• Bericht van het bestuur deel 3 seizoen 2022-2023. 

• Kaart aan Peter en Diana Hetem ivm 40 jarig huwelijk. 

• Condoleance kaart familie Theo Ortsen. 

• Sterkte kaart aan Sjaak en Brigitte. 

• Vraag aan AH Gendt of we in aanmerking mogen komen voor de emballage zuil. Antwoord dat 

we eind januari 2024 opnieuw contact moeten opnemen. 

 

BIJLAGE 3: JAARPLANNING 2023 – 2024 

2023 

7 / 8 okt. Rommelmarkt 

02 nov.  Allerzielenviering 

24 dec.   Kerst in Providentia Gendt 

 

2024 

04 febr.  Extra repetitie voor concert (waarschijnlijk 10.00 tot 15.00 uur) 

20 / 21 mrt. (Pre) generale 

22 / 23 mrt. Concert  

24 mrt.  Afsluiting concert/opruimen. 

04 mei  Dodenherdenking 
 

Mei/juni Jubileumfeest 

  



BIJLAGE 4: FINANCIEEL VERSLAG 2022 – 2023

 

BIJLAGE 5: BEGROTING 2023-2024 

 



 



 

 

 


